

9/21/2013 Volume 1

### 九月份行事曆

- 09/14/13 開學日
- 09/28/13 老師／家長會

### 十月份行事曆

- 10/05/13 雙十國慶
- 10/26/13 萬聖節

### 校務活動

文化課通知：

- 成人太極拳班：9/28 開始正式上課。
- 歡樂學電子班：9/21 開始正式上課。
- 中國武術班：教授基本拳法及進階招式。為了給學生家長進一步了解課程的機會，武術班將免費試上兩週。希望大家積極觀摩。
- 圍棋學生班：應家長要求，時間定在11：30至12：30，讓更多學生有機會參加。
- 圍棋成人班：12：30至1：30，希望有興趣的家長和老師手談一番。
- 11：30扯鈴班：要根據招生結果，決定是否開班。有興趣的家長，請盡快報名。

9/28 老師與家長會議, 請各位家長能踴躍參加. 會議時間請與各班級老師聯絡。

### 校際活動

- \* 今年新澤西中文學校祭孔大典將在梅山中文學校舉辦。
  - 日期：9/28 2：00至4：00
- \* 祝愛迪生中校教師佳節愉快。感謝本校所有教師為孩子們的愛心付出！
- \* 感謝本校參加祭孔大典佾舞的學生：李瑋真、陳杰明、鄭文心、梅祐禎、葉妮可、鄭絲仔、陳丹妮、蔡馨恩。  
**祝他們表演成功！**

### 中國武術班介紹

- \* 學習功夫可強健身體和健全品德並增強專注力。
  - \* 教師：邱奕珩 JP Stevens 高中11年級學生
  - ◇ 學習中國武術4年  
2013 ICMAC Orlando 獲得獎牌：1金2銀  
2011 ICMAC DC 獲得獎牌：3金  
2009 美國國際武術公開賽 第一及第三名
  - \* 助教：陳克睿 JP Stevens 高中11年級學生
  - ◇ 學習中國武術4年  
2009 美國國際武術公開賽 獲獎
- 希望大家給與他們熱情支持！

### 注意事項

由於本校租用公立學校校舍，希望各班級教師提醒學生不要移動教室內的教材。盡量做到尊重他人和自律的最高標準。謝謝大家的合作。

### 美食攤位

- \* 鎧越便當（每盒六元）。
- \* 虹成美食。
- \* 渤海村。

9/21/2013 Volume 1

### September

09/14/13 First Day of School  
09/28/13 Teacher/Parent Conference

### October

10/05/13 Double Ten Holiday (school is open)  
10/26/13 Happy Halloween

### School Activities

Culture Class Announcement:

- **Adult Tai-Chi Class:** starts on 9/28
- **Adventure in Electronics:** starts on 9/21
- **Chinese Martial Arts:** learn basic forms and advanced skills and cultivate interest in Chinese Martial Arts. To allow students and parents an opportunity to learn more about the program, we are offering a two-week free trial period and encourage you to participate.
- **Go-Game Student:** per the requests of parents, the class is scheduled between 11:30 and 12:30. This will allow more students to join.
- **Go-Game Adult:** The class is scheduled between 12:30 and 1:30. We encourage interested parents to challenge the master a few games.
- **11:30 Yo-Yo Class:** We will decide whether to open the class or not based on enrollment. Please let us know if you are interested.

### Outside School Activities

\* This year the New Jersey Confucius Memorial Ceremony will be held at Murray Hill Chinese School.

Date: 9/28 2:00 ~ 4:00pm

\* We would like to thank all our teachers for their dedication to teaching our students!

\* We would also like to thank our students who will participate in the ceremony: Paulina Lee, Benjamin Chen, Debby Cheng, Amy Mei, Nicole Yeh, Vichy Cheng, Diana Chen, Syna Tsai. **Wish them a great performance!**

### Chinese Martial Arts Class

- \* Learn martial arts to strengthen the body and mind!
  - \* Teacher: Jack Chiu JP Stevens HS 11<sup>th</sup> Grader
  - ◇ Learned Chinese martial arts for four years  
2013 ICMAC Orlando won 1 gold and 2 silvers  
2011 ICMAC DC won 3 gold medals  
2009 U.S. Martial Arts Open First and third place
  - \* Assistant: Corey Chen JP Stevens HS 11<sup>th</sup> Grader
  - ◇ Learned Chinese martial arts for two years  
2009 U.S. Martial Arts Open - Award
- We hope you will give them full support!**

### Important Announcement

We would like to remind all ECS students that we are guests of John Adams Middle School. The classroom have students' and teachers' work. Please leave the classrooms in their original condition in showing our respect and politeness.

### Food Vendors

\* Assorted food provided by local restaurant will be available at ECS °